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Tilknytte dokument: 

1.   Protokoll Nordhordlandsting 1-2017, 15. mai. 

 

2.   Særavtale til Tenesteavtale 2, 6 og 10 

 

3.   Skatt t.o.m. april 

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
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Kommunestyret - 044/2017 

 

KS - behandling: 

Spørsmål: 

· Jon Hope (KrF) stilte spørsmål om status veglys på Haugsvær langs E39? Ordførar svara i 
møtet at pengane til veglys langs E39 på Haugsvær vart brukt andre stader, men det er håp 
om at veglysa kan koma i samband med oppgradering av Matresbergtunnelen / 
Trodalstunnelen.  

· Janne-Judith Kvamsdal Sandnes (FrP) etterlyste utsending av KS-vedtak til søkjar. Ordførar 
svara at vedtaket vart sendt ut i dag. 

· John Torsvik (H) gjorde kommunestyret merksam på at ein sentral eigedom i Duesund er lagt 
ut til sals. Kommunen bør vurdere om ein kan ha bruk for denne eigedomen til brutårn / 
bustadutvikling. Ordførar svara at ein skulle vurdere dette. 

· Wenke Fredheim Ekren (H) etterlyste dei kommunale informasjonsskilta på innfartsvegane. 
Rådmannen svara at kostnadane knytt til kvalitet på skilta gjorde skilta svært dyre og 



formannskapet har tidlegare gjort vedtak om ein ikkje skulle sette opp att slike skilt. 
Kommunestyret bad om at ein henta inn pris på nytt.  

 

Referatsaker: 

1. Protokoll Nordhordlandsting 1-2017, 15.mai 

2. Særavtale til Tenesteavtale 2, 6 og 10 

3. Skatt t.o.m april 

 

Orientering frå ordførar: 

· ordførar orienterte om status for Masfjordsambandet.  

 

 

 

KS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


